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П Р О Т О К О Л 
№ 30 

 
от заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 29.01.2010г. 

Място на провеждане: Заседателната зала на Общинска администрация Хайредин 
 
Начало: 09.30 часа. 
Край:     14.51 часа. 
Днес на 29.01.2010 г. от 09.30 часа се проведе  заседание на Общински съвет – Хайредин.  
В работата взеха участие 13/тринадесет/, от избрани 13/ тринадесет /общински 
съветници. 
Отсъстващи: няма   
На заседанието присъстваха още: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин,  
Иван Бешировски – кмет на с. Рогозен, Светлин Цветков – кмет на с. Бързина, Атанас 
Атанасов – кмет на с. Манастирище, Валери Крумов – кмет на с. Михайлово, Радка 
Мермерска – кметски наместник  на  с. Ботево, Валентин Петров – гл. счетоводител в 
община Хайредин, Ирина Николова Цонова – ст. специалист „ хуманитарни дейности” в 
община Хайредин, Дочка Цветкова – гл. експерт финансов контрольор, Силвия Катанска – 
гл. експерт „ Бюджет” в община Хайредин, Валентина Стойчовска – ст. специалист „ 
кадастър и регулация”,  Мадлена Боянинска – директор на СОУ „ В. Воденичарски”с. 
Хайредин, Цветанка Студенобушка – директор на ОУ „ Горан Червеняшки” с. Михайлово, 
Веселка Ефтимова – директор на ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище и граждани. 
                 Заседанието бе открито и ръководено от г – н В. Александров  - Председател 
на ОбС Хайредин, които откри  първата сесия на ОбС Хайредин за 2010 г., в 
заседателната зала на общинска администрация Хайредин.  
                Г – н В. Александров: Уважаеми Общински съветници, Уважаеми г – н Кмет, 
Уважаеми кметове на кметства, Уважаеми ръководители на учебни заведения,  
госпожи  и господа. 
                От направената проверка на присъстващите общински съветници, от избрани 13 
/ тринадесет / общински съветници присъстват 13 / тринадесет /. Отсъстващи няма.                  
               Уважаеми господа, с писмо – покана за днешната сесия Ви е предложен и дневен 
ред и са раздадени всички необходими материали за сесията през месец януари 2010 г. По – 
късно във вторник преди заседанията на ПК по „ контрол на решенията” в деловодството 
на ОбС  бе депозирана още една докладна, относно постъпило предложение за „ учредяване 
на регионална звено между общините Оряхово, Мизия, Козлодуй, Хайредин, Борован, Бяла 
Слатина и Кнежа за създаване на интегрална система за управление на отпадъците в 
региона на Депо гр. Оряхово” под патронажа на Областния управител гр. Враца. 
Заседанията на ПК, които се проведоха, бяха по този дневен ред.  На постоянните комисии 
към ОбС бе обсъдена и докладна, която  бе внесена по – късно. 
               Г – н  В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Все пак имате ли други 
предложения за допълнение и изменение на дневния ред? 
             След кратка пауза думата поиска г- н Николай Кожухарски – общински съветник 
и  Председател на ПК по „ БиФ”, които предложи докладната за избор на зам. 
Председател да отпадне от дневния ред и да внесе докладната която се предлага в 
момента на заседанието да бъде разгледана. В така предложената докладна се разглежда 
въпроса „ има ли право г – н  Цветомир Кирилов Кръстев, да бъде общински съветник? 
Според г – н Николай Кожухарски и групата от общински съветници има конфликт на 
интереси. 
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                Г -  н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: По първото предложение 
на г – н Николай Кожухарски, защо се предлага сега да се избере зам. Председател на ОбС. 
Председателя на ОбС г – н В. Александров – обясни, че ще отсъства повече от един месец и 
през това  време ще бъде в чужбина, което налага да има общински съветник, които да го 
замести при необходимост и единствено този въпрос може да бъде решен от ОбС. Що се 
касае да второто предложение на г – н Николай Кожухарски, да се разгледа проблема в 
Цветомир Кирилов Кръстев, дали да бъде общински съветник или не г – н В. Александров 
посочи: 
              Първо, съгласно чл. 66, ал. 1 от Правилника за организация и дейността на ОбС 
няма основание да поставя този въпрос на обсъждане. В Правилника е посочено цитирам 
„кмет на община, или общински съветник могат да предлагат за включване на неотложни 
въпроси в дневния ред, ако са регистрирани при Председателя на ОбС, или звеното по чл. 
29, ал. 2 от ЗМСМА, не по – късно от 12 часа преди заседанието”, а то се внася само един 
час преди заседанието. 
                Второ, този въпрос вече е обсъждан от ОбС, общинската избирателна комисия и 
Областния управител във Враца още в началото на мандата. След което има отговор и 
Решени, че Цветомир Кирилов Кръстев може да бъде общински съветник. 
                   Но, понеже пак се поставя този въпрос за обсъждане в ОбС и по двата въпроса 
г – н Кожухарски, г – н В. Александров – Председател на ОбС поясни, че ще ги постави на 
гласуване. Г – н Кожухарски изрази не удовлетворение от г – н Александорв, като настоя 
да не се гледа докладната за зам. Председател на ОбС. Това предложение на г – н 
Кожухарски бе подкрепено от г – н П. Попов – общински съветник. 
                 При станалите дебати се включиха и общинските съветници г – н Ангел 
Димитров, Цветомир Кръстев и Петър Попов. След което настъпи разговор на висок тон в 
продължение на 20 минути. Отношение в  станалия спор взеха и г -  н Петър Кременски – 
общински съветник  и г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „контрол на 
решенията” те посочиха, че г – н Кожухарски не бива с настояване да изисква от ОбС да 
вземе Решение по които и да е проблем  от  общинските съветници от двата въпроса.  
              Г – н В. Александров – Председател на ОбС се позова на чл. 84, ал. 1 от 
Правилника за организация и дейността на ОбС и прекрати заседанието на ОбС за 10 
минути. 
              След което ОбС възобнови своята работа. 
              Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Отново ще поставя 
въпроса на гласуване за включване  в дневния ред докладната за избор на зам. Председател 
на ОбС, но има и друго предложение което по – късно се формира по време на почивката „ 
да се избере временно изпълняващ длъжността Председател на ОбС по време на 
отсъствието на Председателя на ОбС от страната. 
             Г -  н Ангел Димитров – общински съветник: Настоя да не се избира този 
вариант, а да си остане първия така както е предложено в дневния ред. 
             Г -  н В. Александров – Председател на ОбС постави на гласуване и двете 
предложения. Първо в дневния ред да остане като точка от настоящия дневен ред „ Избор 
на зам. Председател”. 
            След което съвета гласува така: 

                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -   7 
                                                     “ПРОТИВ” –          5      
                                                             “ВЪЗД.СЕ” -  1  

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО   ЗА ИЗБОР НА ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ СЕ ПРИЕМА 
    Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Постави и второто 
предложение на г – н Николай Кожухарски на гласуване, да влезе в дневния ред на 
настоящото заседание на ОбС за обсъждане на г – н Цветомир Кръстев като 
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общински съветник. Този въпрос, бе предоставен на вниманието на общинските 
съветници от група общински съветници т.е. „ има ли конфликт на интереси и редно 
ли е г – н Цветомир Кръстев да бъде общински съветник, след като има конфликт на 
интереси? 
 Г – н В. Александров – постави на гласуване предложението. 
След което съвета гласува така: 
                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -   5 

                                                     “ПРОТИВ” –          7      
                                                             “ВЪЗД.СЕ” -  1  
ПРЕДЛОЖЕНИЕТО ДА ВЛЕЗЕ ЗА  РАЗГЛЕЖДАНЕ  В ДНЕВНИЯ РЕД  НЕ СЕ 

ПРИЕМА! 
         След което г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, постави на 
гласуване целия дневен ред,а именно: 

дневен ред: 
1.Приемане на Стратегия и Програма за управление на общинската собственост за 
2010/2011 г 

                                                                               Докл. Таня Андреева –   
                                                                               Административен секретар на община   
                                                                               Хайредин 

2.Приемане Бюджета на община Хайредин и капиталовите разходи за 2010 г. 
                                                                               Докл. Радослав Стойков – Кмет на  

                                                                                    община Хайредин 
3.Отчет за работата на МКБППМН 

                                                                              Докл. Ирина Цонова – ст. специалист „   
                                                                              Хуманитарни дейности” в община                      

                                                                                    Хайредин 
4.Докладни 
4.1 Вносител: Васил Александров – Председател на ОбС Хайредин, относно: 

Сформиране на обществен съвет на територията на общината съгласно чл. 35 от 
Закона за социално подпомагане, Раздел „ Контрол и административнонаказателна 
отговорност”. 
                                                                               Докл. В. Александров – Председател  
                                                                               на ОбС 
4.2.Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на община Хайредин, 
относно:Удължаване срока на договорите за наем на помещения – общинска 
собственост, ползвани от общопрактикуващите лекари и стоматолози на 
територията на общината. 

                                                                                    Докл. Радослав Стойков – Кмет на   
                                                                                    община Хайредин 
4.2 Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на община Хайредин, относно:     
Предложение за „ учредяване на регионална звено между общините Оряхово, Мизия, 
Козлодуй, Хайредин, Борован, Бяла Слатина и Кнежа за създаване на интегрална 
система за управление на отпадъците в региона на Депо гр. Оряхово” под патронажа на 
Областния управител гр. Враца. 
                                                                                     Докл. Радослав Стойков – Кмет на   
                                                                                    община Хайредин 
5.Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и погребение на 
социално слаби граждани от общината за месец януари 2010 г. 
                                                                                          Докл. И. Гиздова – Председател на ПК  
                                                                                   по „социални дейности” 
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6. Вносител: Васил Александров – Председател на ОбС Хайредин, относно: Избор 
на зам. Председател на ОбС.                                                                                  

                                                                               Докл. В. Александров – Председател  
                                                                               на ОбС 

                                                                       
7. Питания, изказвания и предложения на граждани. 
 
 
                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  7 

                                                     “ПРОТИВ” –          5      
                                                             “ВЪЗД.СЕ” -  1  

ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА 
 

По т.1 от дневния ред:  
                                           общинската собственост за 2010/2011 г 

Приемане на Стратегия и Програма за управление на        

              
                    Г - н В. Александров – Председател на ОбС предостави думата на г –жа 
Валентина Стойчовски – ст. специалист „ Кадастър и регулация” в община Хайредин. 

 Г – жа Валентина Стойчовска: Настоящата стратегия  за управлението 
собствеността на Община Хайредин за периода 2010 – 2011 г. е разработена в 
съответствие с изискванията на чл. 8, ал. 8 от Закона за общинската собственост 
/ЗОС/, на база анализ на състоянието по управлението и разпореждането с 
общинската собственост. Изведени са основните цели, принципни приоритети за 
придобиване и разпореждане с имотите, собственост на общината, очертани са 
основните характеристики на отделните видове имоти, които могат да се 
предоставят под наем или да бъдат предмет на разпореждане.   

   Разработването на настоящата стратегия е продиктувано както от 
нормативните изисквания, така и от необходимостта от усъвършенстване 
дейността на общинския съвет и общинска администрация, като основа за 
разработване на годишните програми за управление и разпореждане с недвижимите 
имоти, отчитане на настъпили промени и нови приоритети на общинското развитие, 
при разработване на проектите за годишните бюджети на общината, както и при 
кандидатстване по международни програми, проекти и споразумения за ефективно и 
рационално управление на общинската собственост в интерес на гражданите на 
общината. 

    Ефективното и планирано управление е предпоставка за успешното 
реализиране политиката на общината във всички сфери. 

   Общинската собственост е постоянен източник на приходи за общинския 
бюджет и обезпечава финансирането на голяма част от общинските дейности. 
Определените цели и приоритети, публичното обявяване на намеренията на 
общината по управлението и разпореждането с имоти и вещи – общинска 
собственост ще дадат възможност за по-голяма прозрачност, публичност и 
последователност в действията на общинската администрация и общинския съвет в 
това направление. Предварително обявените стратегически намерения ще 
предизвикат по-широки интереси, съответно ще увеличат приходите от продажби и 
отдаване под наем.  

   Към 31.12.2009 г. в община Хайредин са съставени 25 акта за общинска 
собственост на урегулирани поземлени имоти.      
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    Имотите, които към момента все още са актувани с актове за държавна 
собственост са имотите, върху които е учредено право на строеж и са изградени 
жилищни сгради. Когато има интерес за закупуването им от собствениците на 
законно построените сгради, съгласно ЗИД на ЗОС ДВ. бр. 54/13.06 2008 г. се съставя 
акт за частна общинска собственост и се изпраща на Областния управител за 
отписване от актовите книги за държавна собственост. 

  При проявен инвестиционен интерес терените ще бъдат включени в 
програмата за управление и разпореждане с общинска собственост и поетапно ще 
бъдат обявявани за продажба.  

В крайно сметка политиката и задачите са:   
- да се подготви, обезпечи и реализира програма за управление на земеделската 

земя от ОПФ, даваща възможност за нейната индентификация и комасация на 
останалите маломерни имоти; 

- да се извърши преглед на поземлените имоти и промяна на предназначението 
на тези от тях, които имат инвестиционен потенциал; 

- да се привлекат външни експерти и фирми за оптимизиране на управлението на 
поземления фонд; 

- да се оптимизира административния капацитет на Община Хайредин за 
управление на земеделските земи. 

Г – н В. Александров – Председател на ОбС предостави думата на г – н 
Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ТСУ”. 

Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ТСУ”: В Програмата и 
Стратегията има доста въпроси, които възникват. На ПК бе даден отговор на някои 
от тях, но това е доста продължителна и обемна работа. Хубавото, че това поставя 
началото и е едно добро поле за работа. Предлагам на ОбС да се приеме. 

  Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „БИФ”: В комисията по 
„ Бюджет и финанси” също се разгледа този въпрос и предлагам на Общинския съвет 
да се приеме тази точка от дневния ред. По възможност да се допълни списъка със 
имотите. 
             Г  - жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „контрол на решенията”: 
Като водеща комисия ТСУ по тази точка от дневния ред оставихме въпроса да бъде 
по – обстойно разгледан  от колегите. В ПК по „ контрол на решенията „също бе 
разгледана точката -  Приемане на Стратегия и Програма за управление на      
общинската собственост за 2010/2011 г, и предлагаме ОбС да я приеме. 
             Г  - жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални дейности”: 
Разгледана е точка първа от дневния ред и предлагаме да се приеме. 
             Г – н В. Александров – Председател на ОбС предостави думата на 
останалите общински съветници. 
            Г – н Петър Попов – общински съветник: Аз нямам лоши намерения, добре е 
подготвен материала, разбира се, че ще се правят структурни групи т. е. реформи. 
Хубава е да се направи нещо в тази насока. 
            Г – н Румен Христов – общински съветник: Имам въпрос, относно язовир 
Бързина, също и Рогозен? 
           Отношение по този въпрос взеха още общинските съветници г – н Георги 
Кръстев, Ангел Димитров, Будьони Замфиров. 
            Г – н В. Александров – Председател на ОбС след станалите разисквания 
подложи точка първо от дневния ред на гласуване и съвета взе 
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РЕШЕНИЕ 
№ 281 

1. ОбС Хайредин, на основание чл. 21, т. 8 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 9 от ЗОС и чл. 
5, ал. 1, т. 8 от Правилника за организация и дейността на ОбС приема 
Стратегията и Програмата за управление на общинската собственост за 
периода 2010/2011г 

2. ОбС Хайредин, възлага на общинска администрация до 30.03.2010 г., да 
изясни допълнително въпроса с вписването на всички имоти възстановени 
като общинска собственост на основание ЗСПЗЗ намиращи се във и в 
близост бившите селскостопански дворове на територията на общината. 

3. ОбС Хайредин, на основание чл. 5, ал. 1, т. 7 от Правилника за организация 
и дейността на ОбС и ЗМСМА възлага на общинска администрация да 
внесе в ОбС при необходимост предложение за актуализация на Наредба № 
5 на ОбС за управление и разпореждане с общинското имущество / или  нов 
текст на Наредба № 5/ на ла гащите се о т излезлите и влезли в сила  но ви 
нормативни допълнения в РБ за периода 2007/2009 г. 

 
                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  12 

                                                     “ПРОТИВ” –        НЯМА      
                                                           “ВЪЗД.СЕ” -     1  

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

По т.2 от дневния ред:  
                                           разходи за 2010 г. 

Приемане Бюджета на община Хайредин и капиталовите         

 
 
           По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС 
Хайредин предостави думата на г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ 
БиФ”.  
                  Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „БиФ”: Тази точка от 
дневния ред е най – важна за комисията, която е водеща в това отношение и е най – 
главната задача, която трябва да решим. Трябва да изкажа задоволство, че екипа от 
финансовия отдел се справиха доста добре и в срок, за да може в месец януари да се приема 
Бюджета на общината.  
                   Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: Тази точка от 
дневния ред - Приемане Бюджета на община Хайредин и капиталовите  разходи за 2010 г., 
на комисията по „ТСУ” се разгледа и дебатира в присъствието на специалисти и на 
въпросите които задавахме получавахме изчерпателни отговори. Бюджета на общината 
зависи от разходната част и в ПК се прие така както е предложен. Предлагаме на ОбС 
също да бъде приет. 
                   Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални дейности”:  В ПК 
по „ социални дейности” също се разгледа тази точка от дневния ред и я приехме така 
както се я предложили общинска администрация. Предлагаме на ОбС да се приеме 
Бюджета на община Хайредин и капиталовите разходи за 2010 г. 
                   Г –жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ контрол на решенията”: 
Подкрепям мнението на останалите колеги. 
                  Г – н  В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: В подготовката на 
бюджета на общината за тази година дадоха отражение някои неща, които не можем 
игнорираме, а следва да се съобразяваме с тях. Това е, че предизвикателството на 
финансовата и икономическата криза оказва своето въздействие и в подготовката на ЗДБ 
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за 2010 г., в частта му за общините.Видно от Закона за ОБ е определено по – малък 
финансов ресурс за 2010 г., сравнение с 2009 г. В най – добрия случай е отпуснат ресурс в 
рамките на 90% от минималния бюджет. Всеки от нас добре осъзнава какво финансова 
година ни очаква. От една страна ще трябва да предоставим същите по обем услуги на 
гражданите от общината даже и повече при ограничено финансиране от държавата, а 
от друга ще трябва да се съобразим с реалните възможности на нашите граждани да 
заплатят за тях. Това налага при  неблагоприятни условия на външните фактури, да 
мобилизират целия си капацитет  и използват всички източници за привличане на външен 
ресурс по ЕП, като обаче осигурим и съответното съфинансиране в края на годината да 
разходваме толкова средства колкото средства има. При разработване и приемане на 
Бюджета на общината за 2010 г., следва да се съобразим със ЗДБ приет на 15.12.2009 г. 
Какво налага съобразяването на този нормативен документ? 

1. С чл. 12 от ЗОБ е разписано, че ОбС следва до 45 дни от приемане на ЗОБ да 
приеме бюджета на общината. 

2. В чл. 15, ал. 5 и 6 е разписано: 
Община, която не си приеме бюджетите по чл. 12 от ЗОБ се спират 
възнагражденията на общинските съветници и на Председателя на ОбС. Тези суми не 
се компенсират т.е. остава в искания на Бюджета на ОбС. 
Възлага се МФ да санкционира общините не приели Бюджета, като спре държавните 
трансфери и изравнителнити субсидий. Нещо повече  анализаторите на НСОРБ 
посочват  цитирам „ спазване на срока за приемане на Бюджета до 29.01.2010 г., за 
съжаление в много общини сроковете се удължават, независимо от предвидените по 
Закона санкции. Важно е да се знае, че неизплатените по тази причина 
възнаграждения на общинските съветници не се възстановяват след последващо 
приемане на Бюджета.  Добрата практика е спазването на сроковете определени от 
Закона за приемането на Бюджета на общините. Особено внимание при разработване 
и приемане на Бюджета следва да обърнем на „ планиране на местните приходи, а те 
се получават от местните данъци и такси, услуги, ползване на общинската 
собственост. 

                   Г – н В. Александров – Председател на ОбС предостави думата на 
експертите по Бюджет. Пръв взе думата г – н В. Петров – гл. счетоводител при 
община Хайредин. 

           Г – н В. Петров – гл. счетоводител при община Хайредин: В бюджет  2010 г. 
на Община Хайредин основните цели са: 

- Запазване на достигнатото ниво на публични услуги 
- Приоритетно развитие на услугите със социална насоченост, икономическо 

развитие и заетост, подобряване на жизнената среда и решаване на 
екологични проблеми. 

            Приходите за делегираните от Общината местни дейности се формират 
основно от прогнозно очакваните постъпления от имуществени данъци. При 
формирането на БЮДЖЕТ 2010 г. Община Хайредин се стреми да запази ръста на 
постъпленията от местни приходи достигнати през 2009 г.(същите носят белезите 
на приходи с постоянен характер). Бюджет 2010 е реалистично и прагматично 
конструиран. Разходната част на ВРБК задължително се обвързва с приноса на всеки 
ВРБК в частта на местните приходи. Разработени и утвърдени са план-сметки 
относно прогнозно очакваните и следващи да постъпят по Бюджета на Общината 
средства. На основание приноса на всеки ВРБК в посока преизпълнение на приходната 
част на план-сметката ВРБК има правото с определена част от преизпълнението да 
иска актуализация на собствения си Бюджет. Бюджет 2010 в частта на 
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издръжката е с функции, които налагат строг контрол относно спазване на 
бюджетната и финансова дисциплина изискваща потребяване на средства за 
издръжка съобразно приетите лимити. Преразход се допуска след обосновано искане 
и предложение от прекия ръководител за актуализация в часта на вида разход 
/параграф/ - като недостигащи финансови средства, както и одобряването му от 
оторизираният за това ръководен орган.  
                     Планирането на текущите разходи по Бюджет 2010 г. е извършено при 
съблюдаване на следните приоритети: 

- Заплати, осигурителни плащания, обезщетения, стипендии и 
медикаменти. 

- Храна, отопление, осветление и издръжка на социалните, здравните и 
образователните заведения. 

               Разработването на разходната част е съобразено с прогнозните разчети на 
второстепенните разпоредители, по видове дейности и групи, ръста на инфлация, 
настъпили промени в цените на ел.енергия и хранителни стоки, както и с 
извършените разходи през 2010 г. Разходите са планирани съгласно изискванията на  
ЗДБРБ 2010. Средствата, реализирани като преходен остатък в размер на 131 472 лв. 
от 2009 г. са съответно за държавна дейност 119 170 лв. и за общинска дейност 12 
302 лв. 

 Г –жа Силвия Катанска – гл. експерт Бюджет при община Хайредин: 
Разчитането на разходите за делегираните от държавата дейности за 2010 г. е 
съобразено с Решение № 937/08.12.2009 на МС.   
                Бюджет 2010 г. в частта на местните дейности е съпоставим спрямо 
Бюджет 2009 г като е съобразен с условията на финансова криза, в която се намира 
държавата и с намаления размер на постъпленията от републиканския бюджет.  
Необходим е строг самоконтрол от разпоредителите с бюджетни средства за 
тяхното целесъобразно, оправдано и ефективно разходване. ВРБК, както и 
разпоредителите с бюджетни средства следва да приемат, че Бюджет 2010 г. налага 
разумно, пестеливо и ограничено контролирано разходване на средствата.  
Планираните приходи от местни данъци и такси и обща изравнителна субсидия, са 
разчетени за издръжка на дейностите “Общинска администрация”, “Общински 
съвет“, “Обединени детски заведения”, “Домашен социален патронаж”, “Чистота”, 
“Осветление на улици и площади”, “Други дейности по благоустройство и 
регионалното развитие”, „Превантивна дейност за намаляване на вредните 
последствия от кризи, бедствия и аварии”, “Спортни бази за спорт за всички”, 
“Програми за временна заетост”, „Други дейности по икономиката”, „Служби и 
дейности по поддържане, ремонт и изграждане на пътища”, „Др. дейности по 
здравеопазването”, и “Общообразователни училища“. Разходите по дейности са 
разпределени съгласно приложената таблица. Капиталовите разходи са съобразени с 
приоритетите на Стратегията за развитие на Община Хайредин.При планирането 
на размера на общинските приходи е подходено реалистично, като не е допуснато 
нереалното им завишение с цел да не се създават кухи обеми. Община Хайредин ще се 
стреми да достигне тяхното изпълнение през 2010 г., за да не наруши финансовото си 
състояние през годината. За да отговори на потребностите в частта на разходната 
част Общината задължително следва през 2010 г. да предприеме мерки и действия, с 
които да промени икономическата картина на района, даваща възможност на 
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Общината да финансира издръжката на местните дейности със собствени приходи.    
Балансираното разпределение на държавните трансфери за покриване на разходите 
на “държавните дейности” и средствата от местни данъци и такси и обща 
изравнителна субсидия за разходите на “ общинските дейности “ и разчетените 
такива за капитални разходи е изложено в приложените таблици. 
           С помощта на Общински съвет и ръководителите на съответните звена в 
Общината, Общинска администрация ще положи максимални усилия за 
законосъобразно и целесъобразно разходване на бюджетните средства. 

          Г – н В. Александров – Председател на ОбС предостави думата на 
останалите общински съветници. 
         Отношение по тази точка от дневния ред взех още общинските съветници г  -н 
Румен Христов, г – н Георги Кръстев, г – н Петър Попов, г – н Будьони Замфиров, г – н 
Ангел Димитров. 

           Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата по 
кметовете на кметства. 
           Г – н Иван Павлов Бешировски – кмет на кметство с. Рогозен: Имаше срещи 
проведени в общинска администрация с останалите колеги, Кмета на общината също 
присъстваха  и специалисти те в тази област. Всичко беше коментирано и обсъдено.  
Тази година също ще има трудности, като се има в предвид, че безработицата се 
увеличава. 
           Г – н Валери Занков – Кмет на кметство с. Михайлово: Вече няколко пъти 
съвместно с Кмета на общината и кметовете на кметства обсъждаме бюджета и 
разбираме, че е необходимо да го приемем и аз лично го приемам. 
           Г – н Атанас Атанасов – Кмет на манастирище: Също подкрепи бюджета за 
2010 г. 
        Г – н Светлин Цветков – Кмет на кметство с. Бързина: Изрази задоволство от 
така предложения Бюджет и помоли, ако се преизпълни приходната част на 
бюджета да се разпределят средствата между кметствата. 

      След като нямаше други разисквания г – н В. Александров – Председател на ОбС 
подложи точката от дневния ред на гласуване и съвета взе  

РЕШЕНИЕ 
№ 282 

1. ОбС Хайредин, на основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и чл. 52, ал. 1 от ЗМСМА, чл. 5, ал. 
1, т. 5 от Правилника за организация и дейността на ОбС и във връзка с 
разпоредбите на ЗДБРБ за 2010 г. и чл. 12 от ЗОБ приема Бюджета на общината за 
2010 г.,   както следва: 
  
           1.1. По прихода в размер на 2 718 702 лв. /съгласно Приложение № 1   

 
1.1Приходи от държавни трансфери в размер на 1 949 730 лв.в т.ч. 

 
 1.1.1. Обща допълваща субсидия в размер на 1 830 560 лв. 
 1.1.2. Преходен остатък от 2009 г. в размер на   119 170 лв.  
  

2.1. Приходи за местни дейности в размер на 768 972 лв. вт.ч. 
 
           2.1.1  Данъчни приходи в размер:                           87 905 лв.  
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           2.2.2  Приходи и доходи от собственост размер:    84 155лв.  
     2.2.3  Приходи от общински такси в размер:      135 590 лв. 

           2.2.4  Други неданъчни приходи в размер:              6 120 лв.                                                                                                                                    
           2.2.5  Обща изравнителна субсидия в размер:    327 900 лв. 
           2.2.6  Субсидия снегопочистване ОПМ в размер: 14 500 лв. 
           2.2.7  Субсидия капиталови разходи       36 700 лв. 
           2.2.8  Субсидия РВР ОПМ                                         63 800 лв.                   
           2.2.9  Преходен остатък 2009г. в размер:                12 302 лв.    
 
3.2 По разходите в размер на 2 718 702 лв.разпределени по функции  групи 
дейности лимити кредити бюджетни параграфи съгласно:  
Приложения №:2 Делегирани държавни дейности 
Приложение №:3 Делегирани местни дейности 
  
3.2.1 За делегирани държавни дейности в размер  1 949 730лв. 
  
 
3.2.2.1 От държавни трансфери -  1 830 560 лв. 
 3.2.2.2 От местни приходи -              0 лв. 
 3.2.2.3 Преходен остатък/2009г- 194 730 лв. 
            3.2.2.4 Резерв съгласно чл.11(1) от ЗДБРБ/06г. – 42 486 лв. 
 
 
4.2.2. За местни дейности в размер на 768 972 лв. 
 
 
 4.2.3  Данъчни и неданъчни приходи в размер:   313 770 лв. 
           4.2.4  Обща изравнителна субсидия в размер:      327 900 лв. 
           4.2.5  Субсидия снегопочистване ОПМ в размер:  14 500 лв. 
           4.2.6  Субсидия капиталови разходи в размер:       36 700 лв. 
           4.2.7  Субсидия РВР ОПМ в размер:                         63 800 лв.  
           4.2.6. Преходен остатък(2009г.) в размер:           12 302 лв.лв. 
  
 
4.1.Инвестиционна програма в размер –  112 209 лв.(Приложен Титулен Списък 
капиталови разходи.)  
        - държавен трансфер           100 500 лв. 
        - местни приходи                      9 454 лв. 
        - държавни приходи (ООУЗ)  1 702 лв. 
      
 
5.1Утвърждава разчетите по приходната и разходната част в размери, съгласно 
разработените и предоставени приложения в частта на ДДД и ча стта  на 
делегираните Местни Дейности. 
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М А К Р О Р А М К А      ОБЩИНСКИ   БЮДЖЕТ/2010г. 
 
 

                                                                                     Приложение № 1 
 

 
№ 

 
П   Р   И   Х   О  Д   И 

Шифър План/2010г. 
ЕБК С  у  м  а 

1 2 3 4 
    
1.1 Преходен остатък 95-01 119170 
1.2 Държавни  приходи 31-00 1830560 
1.2.1 Обща допълваща субсидия 31-11 (1830560) 
1.2.2 Субсидия целева КР 31-13 0 
    
 Държавни приходи:  1 949 730 
    
    
2,1 Преходен     остатък 95-01 12302 
2.2 Обща изравнителна субсидия 31-12 327900 
2.3 Субсидия зимно поддържане ОПМ 21-12 14500 
2.4 Субсидия целеви Капиталови р/ди 31-13 36700 
2.5 Субсидия ремонт ОП Мрежа 31-13 63800 
2.5 Данъчни   Приходи 13-00 87905 
2.6 Приходи и доходи от собственост 24-00 84155 
2.7 Приходи от общински такси 27-00 135590 
2.8 Други неданъчни приходи 36-40 6120 
    
 Местни приходи:  768 972 
    
 Приходи по Общински Бюджет:  2 718 702 
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МАКРОРАМКА ДЕЙНОСТ ДЕЛЕГИРАНА от ДЪРЖАВАТА 
 
                                                                                                                                               Приложение № 2 

 
П   Р   И   Х   О   Д   И 

 
С у м а 

Д/ т 
ЕБК 

 
Р а з х о д н а     ч а с т 

 
С у м а 

 
Резерв 

Обща допълваща субсидия 1830560 122 Общинска администрация 389928 0 
Субсидия капиталови р/ди 0 219 Други д/ти по отбраната 43320 0 
Преходен остатък  (2009г.) 119170 239 Други д/ти вътрешна сигурност 16560 0 
  282 Отбр. мобилизац. подготовка  7020 0 

  311 Обединени детски заведения 179770 0 
  322 Общообразователни училища 615499 5480 
  337 Извънучилищни дейности 11516 0 
  437 Здравни кабинети в ООУ ОДЗ 43982 0 
  469 Други д/ти по здравеопазването 3984 0 
  540 Дом за стари хора 486252 3042 
  554 Защитено жилище 81132 33964 
  738 Читалища 70587 0 
  898 Други д/ти по икономика 180 0 
      

     Държавни  приходи: 1949730  Държавни разходи: 1949730 42486 
      

 
 
 
 
 

МАКРОРАМКА ДЕЛЕГИРАНА  МЕСТНА  ДЕЙНОСТ 
 

                                                                                                                        Приложение № 3 
 

П   Р   И   Х   О   Д   И 
 

Су м а 
Д/т 

ЕБК 
 

Р а з х о д н а     ч а с т 
 

Сума 
 
Резерв 

Обща изравнителна субсидия 327900 122 Общинска администрация   200216 0 
Субсидия зимно поддържане 14500 123 Общински съвет 70000 0 
Субсидия  капиталови р/ди 36700 311 Обединени детски заведения 71320 0 
Субсидия ремонти ОП Мрежа 63800 322 Пътни учащи над 16г. 18000 0 
Данъчни приходи 87905 469 Други д/ти здравеопазване 6100 0 
Приходи.доходи от собственост 84155 524 Домашен социален патронаж 74800 0 
Приходи от общински такси 135590 532 Програми временна заетост 15240 0 
Други неданъчни приходи 6120 604 Осветление улици.площади 72030 0 
Преходен остатък  (2009г.) 12302 606 Поддържане улична мрежа 40400 0 
  623 Чистота 90000 0 
  713 Спорт за всички 6200 0 
  745 Помощи при погребения 900 0 
  832 Поддържане ОП Мрежа 82842 0 
  898 Други д/ти по икономика 17700 0 
  910 Разходи за лихви 3224 0 

Местни  приходи: 768972  Местни  разходи: 768972 0 
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ИНВЕСТИЦИОННА  ПРОГРАМА/ТИТУЛЕН  СПИСЪК – КР/ 
 
                                                                                                                    Приложение № 4 

 
№ 

 
О    Б     Е     К      Т      И 

п-ф Д. Дейност М. Дейност О б щ о 
ЕБК к. Сума к. Сума Ст/т 

1 2 3 4 5 6 7 8 
        
1 Придобиване компютърна конфигурация 52-01 1 1702   1702 
2 Изплащане Микробус ( вноски лизинг) 52-04   1 6756 6756 
3 Придобиване климатична система Ч-ще Х-н 52-03   1 2698 2698 
4 Ремонт улична мрежа с. Хайредин    1 11000 11000 
5 Ремонт улична мрежа с. Михайлово    1 5000 5000 
6 Ремонт улична мрежа с. Манастирище    1 6700 6700 
7 Ремонт улична мрежа с. Бързина    1 8000 8000 
8 Ремонт улична мрежа с. Рогозен     1 6000 6000 
9 Рехабилитация ОПМ уч-к Хайредин -Ботево     1 64353 64353 
        
        
 ОБЩИНА  ХАЙ РЕДИ:  1 1702 8 110507 112209 
        
        
  Преходен остатък 2009г. 553 
  Целева субсидия капиталови р/ди 36700 
  Субсидия ремонт ОП Мрежа 63800 
  Местни приходи 9454 

  Държавни приходи Учебни заведения 1702 
        
      ОБЩО: 112209 
        

 
6. ОбС Хайредин, приема следните лимити за разходи:  
 6. Представителни разходи в размер: 
               Кмет Община                  2600 лв. 
                Кмет с. Михайлово         180 лв. 
               Кмет с. Манастирище     180 лв. 
               Кмет с. Бързина                100 лв. 
               Кмет с. Рогозен                 180 лв. 
7. ОбС Хайредин, утвърждава списък на длъжностите, които имат право на 
транспортни разходи, съгл. Приложение – Списък пътуващи преподаватели   - 
Списък пътуващи общински служители 
7.1 ОбС Хайредин, приема план сметките на ВРБК в частта на Общинските 
приходи от Предоставяне на административни услуги,такси,финансови операции 
при Управлението на общинско имущество. 
7.1 ОбС Хайредин,упълномощава кмета на общината да утвърди поименен списък 
на лицата по т.7 и размера на средствата в рамките до 85% от действителните 
разходи.  
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8. ОбС утвърждава разчета за субсидии на организации с нестопанска 
цел,/читалища/ съгласно определените по стандарт със ЗДБРБ. 
9. ОбС определя числеността на персонала и средните брутни работни заплати,    
съгласно Приложение.  
10. ОбС възлага на Кмета на Общината и упълномощава същият със следните 
ПРАВА: 
            10.1. Да определи конкретните права и отговорности на второстепенните и 
третостепенни разпоредители с бюджетни кредити и информира Общински Съвет. 
 10.2. Да ограничава, или спира финансиране на бюджетни организации и 
звена при нарушаване на бюджетната и финансова дисциплина и разписаните 
правила по актуализираната Система за финансово управление и контрол; 

10.3. При възникване на временен недостиг на средства за финансиране на 
“държавни дейности”, да отправи мотивирано искане до министъра на финансите 
за авансово предоставяне на одобрената субсидия.  

10.4. Да отразява служебно промените по общинският бюджет с размера на 
постъпилите и разходвани средства от дарения и спонсорства и в съответствие с 
волята на дарителя, донора. 

10.5. Да информира тримесечно общинският съвет в подходяща форма за 
размера и причините по просрочените задължения в случаите на натрупани 
просрочени задължения в  размер (7%от общинските приходи)както и за 
просрочените вземания за които отговорност носят преките ръководители . 

10.6. Да предлага на общински съвет след 30 юни да се прехвърлят средства 
от един вид разходи в друг вид разходи в съответната делегирана дейност, без да се 
увеличава СМБРЗ, утвърдена от отрасловото министерство. Промяна и 
актуализация на Титулен списък за капиталови разходи. 
11. При спазване Общият  размер на бюджета, предоставя следните правомощия 
на кмета /чл. 27. от ЗОБ/ с цел по добра оперативност и управление по изпълнение  
на бюджета. 
12. Да изменя размера на бюджетните кредити за различните видове разходи в 
обема на общинските разходи на една бюджетна дейност, без средствата за 
заплати, осигурителни вноски и стипендии в частта за делегираните от държавата 
дейности; 

13.  Да прехвърля бюджетни кредити за различни видове разходи в една 
дейност или от една дейност в друга в границите на една бюджетна група, без да 
изменя общия й размер в частта за местните дейности; 

14. Да се разпорежда с резервния бюджетен кредит.След всяко 
разпореждане с резерва да информира писмено Общински съвет.   

15.  Да кандидатства за средства от централния бюджет и други източници 
за съфинансирани на Общински програми и дейности. 

16. Да разработва общински проекти за осигуряване на алтернативни 
източници и средства за реализиране на определените годишни цели на общината. 
17. ОбС Хайредин, задължава ръководителите на бюджети  финансирани от 
общинския бюджет да разработят и представят в срок до 30.03/2010г. конкретни 
мерки по  изпълнение приходната и разходна част на  бюджета/ в частта на 
Бюджетната сметка./ 
18. Всеки второстепенен разпоредител спазва разходването на утвърдените 
кредитни разходни лимити по Бюджета. Разходването на средствата за всяко 
тримесечие се разрешава до средномесечен размер на постъпващите приходи. При 
неизпълнение на приходната част всеки ВРБК разходва определеният размер 
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държавна помощ и средномесечен размер на действително постъпили приходи за 
предходен  период. (чл.22 от ЗОБ) 
19. Собствените приходи постъпващи по бюджетите на учебните заведения  
задължително се внасят по сметката на Общината администрираща тези приходи: 
BG 88 STSA 9300 8490 0401 00  ТБ ДСК гр. Козлодуй. Приходите се представят по 
бюджетите на учебните заведения в тридневен срок след представяне на  
актуализация на ПРБК за компенсирани промени по план приход/разход  по 
бюджета на УЗ. 
20. ПРБК утвърждава Бюджетите и Бюджетните сметки на Учебните заведения 
и Детски градини, които са ВРБК ( чл. 51 от ПМС №: 324/30,12,2009г. за 
изпълнение на държавния бюджет.   
 
                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  13 

                                                     “ПРОТИВ” –        НЯМА      
                                                           “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА  

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин обяви почивка от 12.20 
ч. до 12.35 ч. , след което ОбС възобнови своята работа. 
 
По т.3 от дневния ред:  
 

Отчет за работата на МКБППМН 

                  По тази точка от дневния ред г – н  В. Александров – Председател на 
ОбС Хайредин предостави думата на г – жа Ирина Николова Цонова – ст. 
специалист „Ххуманитарни дейности” в община Хайредин. 

      Г – жа Ирина Николова Цонова – ст. специалист „ Хуманитарни 
дейности”: Местната  комисия за борба срещу противообществените прояви на 
малолетни и непълнолетни (МКБППМН) е общинска структура, създадена и 
работеща на основание Закона за борба срещу противообществените прояви  на 
малолетни и непълнолетни чл. 6,  ал. 1 и ал. 2. Местната комисия функционира, 
съгласно заповед № 15/10.01.2009г. на Кмета на община Хайредин. Председател на 
комисията е заместник  кмет на общината. Секретар: Учител, завеждащ 
„Хуманитарни дейности”.  Членове: Включени са 7 специалисти, представител на 
общинската  администрация, педагог, социален работник, юрист, специалист по 
здравеопазване, инспектор Детска педагогическа стая – Козлодуй и Полицейски 
участък – Хайредин. Дейността на комисията през изминалата 2009 г., бе насочена 
главно към: 

1. предотвратяване и противодействие на  
противообществените прояви на малолетни и непълнолетни; 

2. осигуряване нормално развитие и възпитание на  
извършителите;  

3. организиране, и синхронизиране работата на комисията с останалите 
държавни и обществени институции като отдел „Закрила на детето” /ОЗД/ 
към Дирекция „Социално подпомагане”, гр. Козлодуй, Детска педагогическа  

стая, гр. Козлодуй, обществените възпитатели, родители и др.  
            Постигнатите сравнително добри резултати през 2009 г. са благодарение на 
съвместните усилия на МКБППМН с инспектора от ДПС, с ОЗД и с директорите на 
четирите общообразователни училища. Директорите  работеха  за възможно най -
бързото и устойчиво ограничаване на противообществените прояви на учениците. Те 
своевременно информираха Комисията за възникналите проблеми, свързани със 
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сигурността на децата в районите на училищата, както и за системното 
непосещаване на учебните занятия от голям брой ученици в СОУ „Васил 
Воденичарски”, с. Хайредин.  

В община Хайредин има 387 ученика от І до ХІІ клас и 122 деца в детските 
заведения. Съгласно доклад-анализите на директорите на училища броят на социално 
слабите ученици е 186. В групата на децата от семейства в неравностойно 
положение се включват 91 деца. Това са деца на социално слаби семейства, в т. ч. 22 
сираци и полусираци. Липсата на финансово обезпечение, водещо до нисък стандарт 
на живот, влошаването на  социално-психологическия климат в семейството  е 
предпоставка за попадане на децата в криминогенна среда.  
Броят на децата, заведени на отчет в детска педагогическа стая Козлодуй  през 2009 
г. e 10. Нямаме данни за употреба на наркотични вещества, но се употребява алкохол. 
МКБППМН  разглежда противообществени прояви, извършени от малолетни и 
непълнолетни  по сигнали от прокуратура, съд, полиция, граждани и налага 
възпитателни мерки съгласно Закона за борба срещу противообществените прояви на 
малолетни и непълнолетни. 

През 2009 г. Местната комисия разгледа 10 /десет/ възпитателни дела по 
предложение на Районна прокуратура – Козлодуй, в съответствие с постъпилите 
преписки в МКБППМН. Освен тричленната комисия /чл. 11, ал. 2 ЗБППМН/ и лицата 
по чл. 19, ал. 1 и чл. 20, ал. 8 от Закона, на възпитателните дела присъстват редовно 
представители на дирекция „Социално подпомагане”, ОЗД, инспектор ДПС, а по 
покана на комисията – кметове, директори на училища, класни ръководители, 
обществени възпитатели и др. /според конкретния случай/. През отчетния период 
преобладават възпитателни дела за кражби /на пари, храна, алкохол и др./ В община 
Хайредин като цяло се наблюдава тенденция при  груповото и повторно 
извършителство на криминални деяния в с. Рогозен.   Няма констатирани нарушения 
на правата на малолетни и непълнолетни, извършили противообществени появи. 
Много родители работят зад граница, занижени са родителският контрол и 
отговорност за възпитанието на децата. Поради сложната социално - икономическа 
обстановка в община Хайредин и най-вече поради мизерните битови условия в 
ромските среди Комисията до сега  не е налагала мерки по чл. 15 от ЗБППМН  на 
родителите. Контролът по изпълнението  на мерките се осъществява от секретаря 
на Комисията, съвместно с инспектора от ДПС, както и с активното съдействие на 
обществените възпитатели. Към МКБППМН все още няма създаден помощен орган 
/център за превенция или консултативен кабинет/, тъй като липсват необходимите 
средства и най-вече местни специалисти - психолог, психиатър, педагогически 
съветник и др. Социално-превантивната дейност е водеща в работата на 
МКБППМН. Приоритетно повишаваме  информираността на децата и родителите 
относно правата и задълженията на децата, съгласно Закона за закрила на детето, 
консултираме и подкрепяме родители при отглеждането и възпитанието на децата. 
Чрез  обществените възпитатели като помощен орган към Комисията  на 
територията на общината се издирват малолетни и непълнолетни, които се 
нуждаят от помощ и се вземат мерки за тяхната социална защита и развитие.  
   По инициатива на кмета на община Хайредин се организират благатворителни 
срещи с деца, в неравностойно положение.С цел  подобряване условията на живот на 
75 социално уязвими деца от социално слаби семейства, както и адаптирането им към 
училищната среда, повишаването на техния статус от неравностойното положение, 
в което се намират като партньори /чрез ст. специалист „Хуманитарни дейности” 
от общинска администрация/ с Областния съвет на БЧК  бе реализиран проект 
„Топъл обяд” на практика за 100 деца, учащи се в 4-те  училища, начален курс.  
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Местната комисия /чрез ст. специалист „Хуманитарни дейности” от общинска 
администрация/ работи и с ръководствата на  читалищата, които осигуряват 
подходящи извънкласни форми за ангажиране по полезен начин  свободното време на 
голяма част от малолетните и непълнолетните в общината. Те се явяват и като 
възпитателни центрове за тях, защото ги учат на толерантност, добри 
взаимоотношения, на трудолюбие, упоритост и организираност. Необходими са  
социални услуги за деца и семейства, търсещи отговор на своите въпроси, 
консултиране и подкрепа. Особено са необходими тези услуги за децата и 
семействата в риск.   

Тази фактология и анализ определиха приоритетно спечеленият проект на 
община Хайредин, а именно Център за обществена подкрепа. Партньори по 
реализиране на дейностите на Центъра за обществена подкрепа са: Областен съвет 
на БЧК; Дирекция „Социално подпомагане”; Отдел за закрила на детето; 
Педагогическите колективи; Неправителствените организации на територията на 
общината. МКБППМН осъществява добре дейността си в партньорство с всички 
представени в комисията институции и организации, както и с БЧК – на областно и 
общинско ниво.ИДПС работи  към РПУ- Козлодуй като обслужва и община Хайредин. 
Намесата му е компетентна при решаване на възникналите проблеми, затова  
Комисията разчита на съдействието на  инспектора - ДПС и по отношение на 
издирването, и уточняването на малолетни, и непълнолетни правонарушители, 
нуждаещи се от помощ и закрила.На добро ниво са контактите с отдела за "Закрила 
на детето".  Социалните работници от Д „СП” оказват ценна и необходима  помощ 
при събиране на информация  за изготвяне на докладите по възпитателните дела. 
Работим съвместно с органите на реда в търсенето и обработването на достоверна 
информация. По отношение на взаимодействието с прокуратурата също следва да се 
работи.   Все още има какво да се желае по отношение на координирането  на 
дейността между Комисията, обществените възпитатели, УКБППУ и 
ръководствата на училищата от една страна и родителите на малолетните, и 
непълнолетните от друга.  Обществени възпитатели. 
         През 2009 г. към МКБППМН работиха 4 обществени възпитатели. Съгласно 
Статута на обществените възпитатели и ЗБППМН контрол върху дейността им се 
извършва от секретаря на МКБППМН. Във връзка със задълженията си 
обществените възпитатели оказват  помощ на родителите при възпитанието на 
децата им като се стараят да съдействат за правилното  организиране на  
обучението, почивката и свободното им време.  Следят за тяхното поведение в 
училище и извън него, както и за приятелските кръгове, сред  които се движат. 
Полагат  усилия за отстраняване на отрицателните им навици. Представят отчети 
за  дейността си  пред МКБППМН за  извършената от тях корекционно-
възпитателна работа с определените за възпитателен надзор деца. Периодичните 
отчети за работата им показват добри резултати, насочени главно към превенция на 
противообществените прояви. За оптимизиране на тяхната дейност и резултати 
въведохме практика на индивидуални карти /записки/ на всички малолетни и 
непълнолетни, поставени  под техен надзор.  В община Хайредин няма проблеми при 
изразходване на средствата за материалното стимулиране на ОВ.  При определянето 
на обществените възпитатели Местната комисия се е ръководила от изискванията, 
посочени в статута на обществения възпитател. Тенденция в работата на 
МКБППМН е оптимизиране критериите за подбор на обществени възпитатели като 
доказани умения и желание за работа с деца, личен и обществен авторитет. 
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             Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Предоставям думата 
на водещата комисия в това отношение на г – жа Искра Гиздова – Председател на 
ПК по „ социални дейности”. 
             Г –жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „социални дейности”: На 
комисията по „ социални дейности” провела се на 27 януари се направи доста 
задълбочен коментар в присъствието на вносителя на материала г – жа Ирина 
Цонова и г – н Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин. Аз няма да задавам 
въпросите си отново, тъй като получих задоволителен отговор. Предлагам на ОбС 
отчета на МКБППМН да бъде приет. 
           Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: В комисията по 
Териториално и селищно устройство също бе разгледана тази ночка от дневния ред и 
предлагаме на ОбС да се приеме. 
           Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”:Въпроса бе 
разгледан и в ПК по „БиФ” , след изчерпателните разяснения на специалиста в 
областта предлагам на ОбС тази точка от дневния ред да се приеме. Разбира се, има 
още какво да се желае. 
         Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ контрол на решенията”: 
Комисията по „ контрол на решенията” предлага отчета на МКБППМН да бъде 
приет. 
         Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата  и на 
останалите общински съветници за мнение и становище по разглеждания 
проблем. 
         Отношение по тази точка от дневния ред взеха още г – н Цветомир Кирилов 
Кръстев – общински съветник, г – н  Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ 
ТСУ”,г – н Петър Попов – общински съветник. 
            Г  - жа Цветанка Студенобушка – директор на ОУ „ Горан Червеняшки” с. 
Михайлово: Смятам, че ролята на обществените възпитатели и от голяма значение 
за тези деца, които имат проблеми. Сега дори точно обществените възпитатели 
когато има свободен час изнасят лекции на учениците, но не това е въпроса, въпроса е 
какво ще направим всички ние заедно. Тук искам да помоля, Кмета на с. Михайлово 
когато има възможност нека да посещава училището. Също имам голямо желание да 
се направи в близко време една родителска среща с деца, родители, учители, 
възпитатели, кмет на Кметство и да има този проблем по – голяма гласност, за да 
търсим всички заедно правилната посока. 
            Отношение по тази точка от дневния ред взеха общинските съветници г – н 
Петър Попов, г- н Петър Кременски, г – н Цветомир Кръстев. 
           Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин попита има ли още 
някои да жела е да  взема  отно шение по  то чка  тр ета от дневния р ед. След като 
нямаше желаещи  се пристъпи към гласуване  и съвета взе  
 

РЕШЕНИЕ 
№ 283 

1.ОбС Хайредин, на основание чл. 21, т. 23 от ЗМСМА и чл. 5, ал. 1, т. 6 и т. 21 от 
Правилника за организация и дейността на ОбС приема Отчета за дейността на 
Местата комисия за борба срещу противообществените прояви на малолетни и 
непълнолетни. 
2. ОбС на основание ЗБППМН препоръчва на ръководството на Местната 
комисия за борба срещу противообществените прояви на малолетни и 
непълнолетни  и общинска администрация в срок до края на месец март 2010 г., 
да разработят План – Програма за работата на Местните комисии за борба срещу 
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противообществените прояви на малолетни и непълнолетни, функциониращи на 
територията на общината за периода 2010/ 2011 г., с цел  поставяне борбата срещу 
противообществените прояви на малолетни и непълнолетни на по – широка 
обществена основа и извеждане превенцията като стил на работа. 
3. ОбС Хайредин, на основание чл. 5, ал. 1 от Правилника за организация и 
дейността на ОбС възлага на Председателя на ОбС да включи в Плана за работа 
на ОбС през месец май 2010 г., точка за обсъждане на борбата срещу 
противообществените прояви на малолетни и непълнолетни в общината. 

 
                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  13 

                                                     “ПРОТИВ” –        НЯМА      
                                                           “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА  

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

 
       Г – н В. Александров -  Председател на ОбС Хайредин, поради изтичане на 
редовното време за работа на заседанието на ОбС предложи да се гласува 
удължаване на времето  до изчерпване на дневния ред. 
  
                                                 ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  13 

                                                     “ПРОТИВ” –        НЯМА      
                                                           “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА  

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

По т. 4 от дневния ред:  
                                          4.1 Вносител: Васил Александров – Председател на ОбС   

Докладни 

                                          Хайредин, относно:Сформиране на обществен съвет на    
                                         територията на общината съгласно чл. 35 от Закона за социално  
                                         подпомагане, Раздел „ Контрол и административнонаказателна   
                                         отговорност”. 
 
                Г – н Васил Александров – Председател на ОбС: В деловодството на ОбС в 
края на 2009 г., постъпи докладна от Минка Тодорова Вълкова – Директор на 
Дирекция „СП” гр. Козлодуй. 
               С тази докладна г –жа Вълкова поставя въпроса за сформиране на 
обществен съвет, които да оказва съдействие и помощ при извършване на дейности 
по социалното подпомагане и упражняване на обществен контрол върху тяхното 
осъществяване. 
                Ето защо, съгласно чл. 35 от Закона за социално подпомагане, Раздел „ 
Контрол  и административнонаказателна отговорност”, предлагам обществения 
съвет да се състои от пет членове, а именно: 
ПРЕДСЕДАТЕЛ:  Радослав Тодоров Стойков – Кмет на община Хайредин; 
ЧЛЕНОВЕ:  1. Ирина Цонова – ст. специалист „ Хуманитарни дейности” в община   
                            Хайредин; 
                       2. Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности” при  
                           ОбС Хайредин; 
                       3. Галя Панчева – директор на ОУ „ Св. св. Кирил и Методий” с.  
                           Рогозен; 
                       4. Елена Йончева – обществен възпитател с. Михайлово. 
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                Г -  н В. Александров – Председател на ОбС предостави думата на г- н  
Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”.  
               Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ТСУ”: На комисията бе 
разгледана и тази докладна и предлагаме на ОбС да се приеме в състава в които е 
предложена. 
                Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални дейности”: 
Подкрепяме предложението от общинска администрация и предлагаме на ОбС да 
гласува за Сформиране на обществен съвет на територията на общината съгласно 
чл. 35 от Закона за социално подпомагане, Раздел „ Контрол и 
административнонаказателна отговорност”. 
               Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ контрол на 
решенията”: В ПК бе разгледана тази точка от дневния ред и комисията предлага 
ОбС да я подкрепи. 
              Г – н Николай Кожухарски – Пр едседа тел на ПК по  „ БиФ”: Подкрепяме 
предложението за сформиране на такъв обществен съвет и предлагаме ОбС също да 
я подкрепи. 
              Г – н В. Александров  - Председател на ОбС Хайредин подложи докладната  
на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИШЕ 
№ 284 

1. ОбС Хайредин, на основание чл. 5, ал. 1, т. 21 от Правилника за организация и 
дейността на ОбС и чл. 35 от Закона за социалното подпомагане приема 
докладната на Председателя на ОбС Хайредин и Директора на Дирекция „ СП” – 
гр. Козлодуй, г – жа Минка Тодорова Вълкова като сформира обществен съвет на 
територията на общината в състав от пет членове, а именно: 
 
ПРЕДСЕДАТЕЛ:  Радослав Тодоров Стойков – Кмет на община Хайредин; 
 
ЧЛЕНОВЕ:  1. Ирина Цонова – ст. специалист „ Хуманитарни дейности” в община   
                            Хайредин; 
                       2. Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности” при  
                           ОбС Хайредин; 
                       3. Галя Панчева – директор на ОУ „ Св. св. Кирил и Методий” с.  
                           Рогозен; 
                       4. Елена Йончева – обществен възпитател с. Михайлово. 
 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  13 
“ПРОТИВ” –        НЯМА 
“ВЪЗД.СЕ” -         НЯМА 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

По т. 4.2 от дневния ред: 
                                               община Хайредин, относно:Удължаване срока на   

4.2.Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на   

                                               договорите за наем на помещения – общинска собственост,   
                                               ползвани от общопрактикуващите лекари и стоматолози на   
                                               територията на общината. 
             Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин по тази точка от 
дневния ред предостави думата на Радослав Тодоров Стойков – Кмет на община 
Хайредин. 
             Г – н Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин:   
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Уважаеми дами и господа общински съветници, 
 Поради изтичане срока на договорите за наем на помещения - общинска 
собственост, ползвани от общопрактикуващите лекари и стоматолози на 
територията на Общината, моля Вашето Решение за удължаване срока на същите 
до 31.12.2010г. при наемни цени, определени във Ваше Решение №185 от Протокол 
№19/27.02.2009г., като предлагам на Вашето внимание проект за решение към 
докладната записка. 
            Г – н Александров предостави думата на Председателите на ПК. 
            Г – н Будьони Замфиров – председател на ПК по „ ТСУ”: Предлагам на ОбС 
да подкрепи докладната на г – н Радослав Стойков. 
           Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „БиФ”: Тази докладна бе 
разгледана в комисията и предлагаме Общински съвет да я приеме във вида в които ни 
се предоставя на вниманието. 
           Г – жа Искра Гиздова  - Председател на ПК по „социални дейности” и г – жа 
Галина Здравкова – Председател на ПК по „ контрол на решенията” също се 
присъединиха към мнението на колегите си. Подкрепят докладната и предлагат ОбС 
да я приеме. 
           Г – н В. Александров – Председател на ОбС подложи докладната за 
Удължаване срока на  договорите за наем на помещения – общинска собственост, 
ползвани от общопрактикуващите лекари и стоматолози на  територията на 
общината и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 
№ 285 

1.ОбС-Хайредин, на основание чл.5, т.8 от Правилника за организация на 
дейността на ОбС, възлага на Кмета на Община Хайредин: 

Да подпише анекс към сключените договори за наем на помещения, находящи 
се в селските здравни служби с общопрактикуващите лекари и стоматолози, за 
удължаване срока на договорите до 31.12.2010г. при наемни цени,  определени с 
Решение №185 от Протокол №19/27.02.2009г.,както следва: 

-за помещения в с.Хайредин – 2,00лв. на кв.м.; 
-за помещение в с.Рогозен, с.Манастирище и с.Михайлово – 1,75лв.на кв.м. 
-за помещения в с.Ботево и с.Бързина – 1,50лв. на кв.м. 

2.При констатирано нарушение на задълженията от страна на лекарите по 
предложение на общинска администрация, ОбС да вземе решение за 
преразглеждане на договорните отношения.” 
 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  13 
“ПРОТИВ” –        НЯМА 
“ВЪЗД.СЕ” -         НЯМА 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
По т.4.3 от дневния ред:
                                             Хайредин, относно:   Предложение за „ учредяване на регионална   

  Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на община  

                                             звено между общините Оряхово, Мизия, Козлодуй, Хайредин,   
                                             Борован, Бяла Слатина и Кнежа за създаване на интегрална   
                                             система за управление на отпадъците в региона на Депо гр.   
                                             Оряхово” под патронажа на Областния управител гр. Враца. 
            Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин по точка 4.3 от дневния ред 
предостави думата на Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин. 
            Г – н Радослав Тодоров Стойков – Кмет на община Хайредин: Сега действащият 
Закон за управление на отпадъците с чл. 19 а предвижда общините, които изграждат или 
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ползват общо регионално депо или друго съоръжение за третиране с регионален характер 
да учредят регионални сдружения или да сключат споразумение помежду си с цел 
управление на отпадъците на регионален принцип. С проекта за изменение и допълнение на 
Закона за управление на отпадъците се предвижда, че община, която не участва в 
регионална система за управление на отпадъците, не получава финансиране от европейски 
фондове, държавния бюджет, или ПУДООС към МОСВ. Предвид  изложеното в 
докладната, която е предоставено на Вашето внимание е необходимо подписването на 
меморандум от кметовете на общините: Оряхово, Мизия, Хайредин, Борован, Бяла 
Слатина и Кнежа за създаване на Регионално сдружение за създаване на интегрална 
система за управление на отпадъците в региона на Депо Оряхово на специално 
организирана среща под патронажа на Областен управител гр. Враца. 
             Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на  
Председателите на ПК . 
              Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „БиФ” : Посочи, че 
комисията подкрепя докладната на Кмета на общината. 
             Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по” ТСУ”: ПК също предлага да се 
приеме докладната на г – н Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин. 
              Г –жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални дейности” : ПК приема 
да се подпише  меморандум  - сдружение за създаване на интегрална система за управление 
на отпадъците в региона на Депо Оряхово на специално организирана среща под 
патронажа на Областен управител гр. Враца. 
             Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „контрол на решенията”: 
Комисията също подкрепя докладната  и предлага ОбС да я приеме. 
            След като нямаше други изказвания г – н В. Александров – Председател на ОбС я 
подложи на гласуване и съвета взе 

 
РЕШЕНИЕ 

№ 286 
1. ОбС Хайредин, на основание чл. 21, т. 15 от ЗМСМА и чл. 5, ал. 1, т. 15 от 

Правилника за организация и дейността на ОбС възлага на Кмета на община 
Хайредин да подпише меморандум за учредяване на Регионално сдружение между 
общините Оряхово, Мизия, Хайредин, Борован, Бяла Слатина и Кнежа за създаване 
на Регионално сдружение за създаване на интегрална система за управление на 
отпадъците в региона на Депо Оряхово на специално организирана среща под 
патронажа на Областен управител гр. Враца. 

 
ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  13 

“ПРОТИВ” –        НЯМА 
“ВЪЗД.СЕ” -         НЯМА 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

По т. 5 от дневния ред: 
                                           погребение на социално слаби граждани от общината за   

Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и  

                                           месец януари 2010 г. 
 
 

                     Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави  
думата на г – жа Искра Гиздова  – Председател  на ПК по «социални дейности», за 
да прочете одобрените молби от ПК за месец януари 2010 г. 
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- Красимир Ангелов Георгиев -   от с. Хайредин, ЕГН – 7812141964,  ПК по « социални 
дейности» предлага на ОбС да бъде отпусната сумата от 100  лв. / сто  лева / за 
подпомагане на лечение. 
- Евгении Кирилов Янев – от с. Хайредин, ПК по «социални дейности» предлага на ОбС 
Хайредин да бъде одобрена сумата от 60  лв. /   шестдесет  лева /. 
- Спаска Ангелова Върбанова – от с. Рогозен, ПК по «социални дейности» предлага да 
бъде отпусната  сумата в размер на 100  лв. / сто  лева/. 
 
           Г – н В. Александров – Председател на ОбС предложи ОбС да гласува така 
предложените и одобрени молби от ПК по социални дейности и съвета взе  
 

РЕШЕНИЕ 
№ 287 

 
1.ОбС Хайредин, одобрява предложените от ПК по «социални дейности» молби на 
социално слаби граждани от общината за месец  януари  2010 г, както следва: 

             
 -  Красимир Ангелов Георгиев -   от с. Хайредин, ЕГН – 7812141964 , ОбС Хайредин 
отпуска сумата от 100 лв. / сто  лева / за подпомагане на лечение. 
- Евгении Кирилов Янев – от с. Хайредин,   ОбС  Хайредин отпуска сумата от 60  
лв. /   шестдесет  лева /. 
- Спаска Ангелова Върбанова – от с. Рогозен, ОбС Хайредин  отпуска  сумата в 
размер на 100 лв. /  сто лева/. 

 
                                                     ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  13 

“ПРОТИВ” –  НЯМА 
“ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

По т.6 от дневния ред: 
                                         Хайредин, относно: Избор на зам. Председател на ОбС.                                                                                  

Вносител: Васил Александров – Председател на ОбС  

 
 

             Г –н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Съгласно чл. 24, ал. 2 
от ЗМСМА и чл. 13, ал. 1 от Правилника за организация и дейността на ОбС, ОбС 
може да избере 1 / един / зам. Председател по предложение на отделните групи 
общински съветници. Това се налага особено, когато Председателя на ОбС отсъства 
по – продължително време от работа, за ползване на отпуск, участие в семинари, по 
болест и др.,  и е наложително през този период да има определен общински съветник, 
които да го замества. Нещо повече, досегашната практика показва, че ОбС е 
необходимо да подържа постоянна връзка с Областна Администрация и др., 
държавни и обществени органи. Постоянно да се работи за подготовката на 
заседанията на ОбС и ПК, да следи за работата на ОбС, да издава препис – 
извлечения от Решения на ОбС, което потвърждава необходимостта да има 
общински съветник, които да замества Председателя при негово отсъствие. Съгласно 
чл. 13, ал. 2  зам. Председател се избира с явно гласуване  и се счита за избран този 
общински съветник за които са гласували 50 + 1 от избраните общински съветници. 
           Поиска думата общинският съветник г – н Ангел Димитров, който предложи г 
– н Цветомир Кирилов Кръстев за зам. Председател като се обоснова. След него 
думата поиска г – н Нино Братанов – общински съветник, които постави 
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кандидатура на общинския съветник г – н Будьони Замфиров за зам. Председател на 
ОбС.  
          Отношение по този въпрос взеха г – н Румен Христов – общински съветник, г – н 
Петър Попов – общински съветник, г – н Цветомир Кирилов Кръстев – общински 
съветник, г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални дейности”. 
        След като нямаше повече предложения г – н В. Александров – Председател на 
ОбС постави на гласуване да се прекратят предложенията и съвета гласува така: 

 
                                                     ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  13 

“ПРОТИВ” –  НЯМА 
“ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

 
      След което,  г - н В. Александров – Председател на ОбС постави на гласуване 
направените предложения по реда на предложените кандидати. 
     Първо постави на гласуване кандидатурата на г – н Цветомир Кирилов Кръстев 
предложен от  общинския съветник г – н Ангел Димитров и съвета гласува 
 
                                      ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  5 / Александров,Б. Божков, А.   
                                                                                               Димитров,Ц. Кръстев,П. Кременски/ 

                              “ПРОТИВ” –      8 /Н. Кожухарски, Р. Христов,               
                                                                                  П. Попов, И. Гиздова, Н. Братанов,    

                                                                                       Г. Здравкова, Г. Кръстев, Б. Замфиров/ 
“ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  НЕ СЕ ПРИЕМА 
 
 

           Г – н В. Александров – Председател на ОбС подложи на гласуване второто 
предложение за г – н Будьони Замфиров направено от г – н Нино Братанов и 
съвета гласува така: 
 

                     ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   - 7/ Н. Кожухарски, Р. Христов,               
                                                                                        П. Попов, И. Гиздова, Н. Братанов,    

                                                                      Г. Здравкова, Г. Кръстев/ 
                                                         “ПРОТИВ” –    5 / Александров,Б. Божков, А.   
                                                                                                 Димитров,Ц. Кръстев,П. Кременски/ 

                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  1 / Б. Замфиров/ 
ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 
 

           По предложение на г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ” 
подкрепен от г – н Петър Попов – общински съветник  се предложи да се  гласува 
еднократно трудово възнаграждение на г – н Будьони Замфиров – зам. Председател 
на ОбС, за периода 14.02.1010 г., до 23.03.2010 г., до завръщането на  г – н Александров 
- Председателя на ОбС, като на същия се заплати сумата полагаща му се като 
общински съветник за участие в ПК и ОбС + 50% от възнаграждението на 
Председателя на ОбС при осем часов работен ден.  
      След като нямаше други предложения и допълнение г – н В. Александров 
подложи предложението на гласуване и съвета взе 
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РЕШЕНИЕ 
№ 288 

1.ОбС Хайредин, на основание Правилника за организация и дейността на ОбС 
приема да се изплати еднократно възнаграждение на зам. Председателя г – н 
Будьони Замфиров, които ще замести Председателя на ОбС за периода 14.02.1010 
г., до 23.03.2010 г.,като му се изплати сумата полагаща му се като общински 
съветник за участие в ПК и ОбС + 50% от възнаграждението на Председателя на 
ОбС при осем часов работен ден.  

 
                                                 ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  11 

“ПРОТИВ” –  НЯМА 
“ВЪЗД.СЕ” -     2 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 
По т. 7 от дневния ред: 
 

Питания, изказвания и предложения на граждани. 

            Г – жа Радка Мермерска – кметски нам.на с. Ботево:  Тъй като стана дума 
при разглеждането на бюджета, смятам да изразя своето мнение, че с. Ботево не е 
изолирано по никакъв начин и никога нищо не е отказвано от страна на общинска 
администрация, за което съм благодарна. 
 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 14.51 ч. 
 
 
 
 
 
 
 
 
                             ПРЕДСЕДАТЕЛ :…………….…….. 

                           ОбС-Хайредин    / В.Александров/  
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